
1 

 

0, 0   
     KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS  

ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

Kulturális Bizottsága 

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

_______________________________________________________________________ 
18870-8/2024. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

Kulturális Bizottsága 

  2024. december 18-án megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:     Városháza 

   Kecskemét, Kossuth tér 1.  

 

Az ülés időtartama:  13 órától – 13.30  óráig 

 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint.  

 

Dr. Papp Zoltán:  

Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, a 7 fős bizottságból – Lévai Jánosné távolléte mellett – 6 

fő jelen van, a testület határozatképes.  

 

Kéri, hogy a Kulturális Bizottság hatáskörébe tartozó témakörökben szóljanak hozzá a napirenden 

lévő anyaghoz. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e módosító javaslat az ülés napirendjére vonatkozóan?  

 

Hódi Zsuzsanna: 

A Hírös Agóra Hetényegyházi Közösségi Házával kapcsolatosan szeretné kérni a bizottság 

támogatását. A Hírös Agórának ugyanis fontosabb a saját rendezvényeinek a reklámozása, a 

facebookon is csak azok a programok vannak fent, amelyeket a Hírös Agóra szervez. 

A Hetényegyházi Közösségi Házban most is volt ingyenes ruhaosztás, lesz majd karácsonyi 

rendezvény is, viszont azt látja, hogy ezek sehol nincsenek reklámozva. Plakát is csak az épületen 

belül van elhelyezve. Kérte, hogy az épületen kívül is helyezzenek el plakátokat, viszont a közösségi 

ház munkatársától azt a választ kapta, hogy csak az épületen belül helyezhetnek el plakátot, azon 

kívül nem engedélyezték a számukra. Így viszont a helyiek közül is csak azok értesülnek a 

programokról, akik bemennek az épületbe. Azt szeretné kérni, hogy a helyi programok, legyen szó 

magánszemélyek vagy helyi közösségek által szervezett rendezvényekről, kapjanak nagyobb 

nyilvánosságot a jövőben. 

Kéri továbbá, amennyiben helyi lakos vagy közösség ingyenes programot szervez a közösségi 

házban, akkor ingyenesen kapják meg a termet.  

Azt szeretné, ha ez a közösségi ház valóban a hetényiekért lenne, ehhez kéri a bizottság támogatását. 

 

Bán János: 

Az elmondottak egy részével egyetért, fontosnak tartja, hogy a hetényegyházi közösség megfelelő 

figyelmet kapjon, továbbá, hogy a Hírös Agórán belül is nagyobb figyelem essen a közösségi házban 

folyó munkára – ez a munka már folyamatban van. Reméli, hogy belátható időn belül be tudnak 
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majd számolni arról, hogy milyen elképzelések mentén fogja ezt Barta Dóra igazgató asszony 

megvalósítani.  

Úgy gondolja, valóban nagyobb figyelemre lenne szükség. 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Ez a folyamat elindult, ugyanis több programot szervezett már a közösségi házban és ebben az évben 

még lesz egy karácsonyi program is, amire például ingyen kapta meg a közösségi házat. Nem 

gondolja, hogy ezzel probléma lenne, legalábbis hozzá ilyen panasszal még nem fordultak. Úgy 

gondolja, igazgató asszony nem fog elzárkózni az ingyenes használatba adástól sem. 
 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Úgy tudja, hogy nemcsak a Hetényegyházi Közösségi Ház programjainak a reklámozásával van 

probléma Kecskeméten. Más intézmények (pl.: Szórakaténusz) programjainak a hirdetéseivel is 

vannak sajnos problémák. Érkeztek hozzá például olyan szülői jelzések, hogy több 

gyerekprogramról lemaradtak a nem megfelelő reklám miatt, vagyis nem is tudtak róla. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Ügyrendi hozzászólásként jelzi, hogy amennyiben jól érti, képviselő asszony egy új napirendi 

pontot szeretne felvetetni, azonban erről a bizottságnak először szavaznia kell, hogy felveszi-e. 

Amennyiben a bizottság úgy dönt, hogy napirendre veszi, akkor ennek keretében lehet ezt a 

beszélgetést, együtt gondolkodást lefolytatni. 
 

Bán János: 

Nagyon fontosnak tartja, hogy minden programot össze tudjanak gyűjteni, ezért ebben felajánlja a 

közreműködését. Nagy szükség van erre, annak érdekében, hogy ne az a nézet alakuljon ki az itt 

élőkben, hogy nincs ebben a városban érdemi program.   

 

Dr. Papp Zoltán:  

Úgy gondolja, hogy a felvetett probléma megoldása folyamatban van. 

 

Megkérdezi, ki ért egyet a napirendre vonatkozó módosító javaslattal? 

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 2 igen, 4 nem, 0 tartózkodással a javaslatot nem 

fogadta el. 

 

Megkérdezi, ki ért egyet az eredeti napirenddel? 

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság a javaslatot elfogadta, és az ülés napirendjére 5 igen, 

1 nem, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

21/2024 .(XII.18.) KltB. számú határozat 

Az ülés napirendje  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága az ülés 

napirendjére az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester   

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 1. sorszámmal szerepel.) 
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Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Irattár 

 

 

1. Napirend 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése 

 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Megkérdezi, hogy kérdés, hozzászólás, módosító javaslat van-e a bizottság tagjai részéről? 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A tavalyi költségvetést letöltötte a honlapról, melynek kapcsán jelzi, hogy a korábbi anyagok nem 

kereshető formátumban vannak fent a város honlapján. Megkérdezi, hogy esetleg a jövőben 

terveznek ezen változtatni? 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Elkezdődött az a folyamat, hogy a honlapon minden olyan anyagot, amely nem kereshető 

formátumban van fent, kereshető formátumúvá teszik. Tekintettel arra, hogy visszamenőlegesen 

nagyon nagy dokumentum mennyiségről van szó, ehhez egy kis időt szeretne kérni. A jelenlegi 

ciklusban keletkezett dokumentumok viszont már kereshető pdf formátumban kerültek fel.  

Eddig az volt a gyakorlat, hogy a beszkennelt, hiteles anyagok kerülnek fel, azonban most új 

metódust követnek. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A bizottság a költségvetést tárgyalja és úgy gondolja, hogy nagy segítség lenne számukra, ha a 

kulturális intézmények támogatása részletesebben szerepelne – mire kapják a támogatást: működés, 

fejlesztés, karbantartás. Átláthatóbb lenne, ha ezek külön sorokban lennének feltüntetve.  

A gazdasági társaságokat sem találta az anyagban, esetükben Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági 

Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságot és a Kecskeméti Televízió Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaságot, melyek 11 %-os emelést kapnak, azonban a részletes bontást itt sem találta. 

Ezek melyik táblázatban lelhetőek fel? 

 

Varga Miklós: 

A közművelődés, közgyűjteményekkel kapcsolatos támogatások egy összevont soron találhatóak, 

egy azon szervezetkódon – viszont a több éves kihatással járó döntések számszerűsítésénél részletes 

a táblázat a tekintetben, hogy tárgyévre milyen támogatásokat tervezett az önkormányzat. Az, hogy 

milyen formában kell ezt közzétenni, az államháztartási szabályoknak megfelelően készült el, így 

megvan ez a bontás – külön vannak a működési és felhalmozási célú támogatások, valamint az 

egyéb dologi kiadások. Ezt a 2/B. számú táblázat tartalmazza. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Igen, ebben szerepelnek a működési kiadások, de a 2 gazdasági társaságot nem találja. 

 

Varga Miklós: 

Azok a rendelet 5. számú mellékletében szerepelnek, az előterjesztésben hátulról a második 

mellékletben. A 136-os, 137-es és 138-as sor is tartalmaz erre vonatkozó adatokat – ezek a rendelet 

4. számú mellékletében találhatóak. 
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Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

A mellékletek nincsenek oldalszámmal ellátva. 

Nem látja ezeket részletezve, egy összegben találhatóak meg az adatok. 

 

Varga Miklós: 

A rendelet 4. számú mellékletében találhatóak a több éves kihatással járó döntések. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Tehát összesítve vannak, bontásban nem szerepelnek az anyagban. 

Úgy gondolja, hogy ezeket több sorban kellene szerepeltetni a jövőben. 

Látja, hogy a színházak állami támogatást kapnak, volt szó a 2 Mrd Ft plusz támogatásról – ennek 

sem találta meg a részleteit. Az anyag 32. oldalán ez egyben szerepel a színházak támogatása címszó 

alatt. Ennek a bontását is kérné, hogy fejtsék ki. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Egészen pontosan szeretné látni a Hírös Agórának nyújtott 700 M Ft támogatást bontva, illetve ezt 

kéri a KTV kapcsán is. Úgy gondolja, hogy ezt joguk van látni. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Véleménye szerint ezt a társaságok igazgatói fogják tudni pontosan megválaszolni. 

 

Varga Miklós: 

Amikor az önkormányzat áttért arra, hogy a tárgyévet megelőző évben fogadja el a költségvetését, 

akkor a cégekkel kapcsolatban is új szabályozás lépett életbe. Nekik előzetes üzleti tervet kell 

készíteniük, amelyben meghatározzák, hogy milyen önkormányzati támogatásra tartanak igényt. 

Természetesen ezek a cégek is elkészítették az előzetes üzleti terveiket, melyek a Jogi Osztályon 

belül megalakult szervezeti egység által is megtekintésre kerültek. Az önkormányzati támogatás 

ezek alapján került megállapításra. 

 

Hódi Zsuzsanna: 

Megkérdezi, hogy ezt megismerhetik-e? 

 

Varga Miklós: 

Igen, a Jogi Osztályon megtekinthetőek. 

 

Hahn-Tapodi Zsuzsanna: 

Az előző évi költségvetésben szerepelt a színház felújítása, elég nagy összegben. Ezt most nem látja. 

 

Varga Miklós: 

A 32. oldalon látszik, hogy úgy szerepel a támogatás, hogy állami támogatás/színházak támogatása. 

Ez azt jelenti, hogy azt a 2 Mrd Ft-os növekményt összességében kell számolni az állami 

támogatások tekintetében. A színház vonatkozásában a közös működtetés támogatásával 

ugyanazzal az összeggel terveztek, mint tavaly, amely 529 M Ft. 

A színház felújítása kapcsán elmondja, hogy korábban a tervezésre volt pályázat, mely ebben az 

évben be is fejeződött. A kivitelezésre egyelőre nem találtak forrást, ezért nem szerepel az anyagban. 

 

Bán János: 

2024. december 31-én jár le a színházak állami támogatásával kapcsolatos szerződés. A holnapi 

napon lesz ez ügyben egy egyeztetés miniszter úrral és nagyon reméli, hogy az állami támogatás 

mértéke növekedni fog. 
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Dr. Temesvári Péter: 

Jelzi, hogy természetesen mindkét említett cég a bizottság elé fogja terjeszteni az üzleti tervét 

elfogadásra – ekkor részletesen fogja tudni tárgyalni a bizottság az említett tételeket. 

 

Dr. Papp Zoltán:  

Megállapítja, hogy további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

(Szavazáskor 6 bizottsági tag tartózkodott az ülésteremben.) 

 

Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 4 igen, 1 nem, 1 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

22/2024 .(XII.18.) KltB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetése 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kulturális Bizottsága megtárgyalta 

Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 21.593-1/2024. ügyszámú előterjesztését, és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: azonnal       

Felelős: Dr. Papp Zoltán bizottsági elnök 
 

Értesítendő: 

1. Bizottság tagjai 

2. Szemereyné Pataki Klaudia polgármester   

3. Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője 

4. Hupkáné Pesti Zsuzsanna, a Költségvetési és Intézményüzemeltetési Osztály vezetője 

5. Irattár 

 

 

Győrfi Róbert György: 

Szeretné megköszönni azt a hatalmas munkát, mely a költségvetés elkészítésével járt. Köszöni az 

intézményvezetők közreműködését is. Kiemeli, hogy a bérrendezésre is jutott egy jelentős összeg. 

 

Dr. Papp Zoltán: 

Megállapítja, hogy a bizottság a mai munkáját befejezte. Megköszöni a részvételt és az ülést 13.30 

órakor bezárja.  

 

 

 

K. m. f . 

 

 

         Hódi Zsuzsanna sk.                             Dr. Papp Zoltán sk. 

    társelnök                                                  elnök   


